
1st Session, 56th Legislature
New Brunswick
56 Elizabeth II, 2007

1^{re} session, 56^e législature
Nouveau-Brunswick
56 Elizabeth II, 2007

BILL
55

**AN ACT TO AUTHORIZE AN EASEMENT
THROUGH CERTAIN LANDS IN THE
CITY OF SAINT JOHN FOR NATURAL GAS
PIPELINE PURPOSES**

Read first time: May 1, 2007

Read second time:

Committee:

Read third time:

PROJET DE LOI
55

**LOI AUTORISANT LE CONSENTEMENT
D'UNE SERVITUDE SUR DES TERRAINS DE LA
CITÉ APPELÉE THE CITY OF SAINT JOHN
POUR LES BESOINS D'UN GAZODUC**

Première lecture : le 1^{er} mai 2007

Deuxième lecture :

Comité :

Troisième lecture :

DR. LARRY KENNEDY

D^r LARRY KENNEDY

2007

BILL 55

**An Act to Authorize an Easement
Through Certain Lands in The
City of Saint John for Natural Gas
Pipeline Purposes**

WHEREAS The City of Saint John and the Saint John Horticultural Association pray that it be enacted as hereinafter set forth;

THEREFORE, Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick enacts as follows:

1 Notwithstanding anything contained in the Acts of the Legislative Assembly of New Brunswick concerning the lands previously vested in the Saint John Horticultural Association and conveyed to The City of Saint John by the said Horticultural Association in a Deed dated March 20, 1967 and registered in the Saint John County Registry Office on April 14, 1967 in Book 564 at Page 323 as No. 210666, The City of Saint John, with the consent of Saint John Horticultural Association, is hereby authorized and empowered to grant an Easement in any portion of the said lands for the purposes of constructing, maintaining, replacing and operating a natural gas pipeline together with associated equipment and facilities and such rights as are ancillary thereto.

PROJET DE LOI 55

**Loi autorisant le consentement
d'une servitude sur des terrains de la
cité appelée The City of Saint John
pour les besoins d'un gazoduc**

ATTENDU QUE la cité appelée The City of Saint John et la *Saint John Horticultural Association* sollicitent l'édiction des dispositions qui suivent;

À CES CAUSES, Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète :

1 Nonobstant toute disposition des lois de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick relative à des terrains que la *Saint John Horticultural Association* a transférés à la cité appelée The City of Saint John au moyen d'un acte de transfert daté du 20 mars 1967 et enregistré au bureau d'enregistrement du comté de Saint John le 14 avril 1967 à la page 323 du livre 564 (n^o 210666), la cité, du consentement de la *Saint John Horticultural Association*, est habilitée à consentir, aux fins de la construction, de l'entretien, du remplacement et de l'exploitation d'un gazoduc ainsi que des équipements et installations y afférents, une servitude sur toute portion des terrains visés et tous droits y accessoires.